
 
PROTOKOLL 

STYRELSEMÖTE 

Sammanträdesdatum 

2024-12-14 

Hos ordförande. 

 
 
 
 
Närvarande: Per Delin, Robin Holmberg, Dan Arvidsson, Ingegärd Olofsson, 

Lennart Hansenäs och Gerth Karlsson. 
 
Mötets öppnande § 1 
 Ordförande Per Delin öppnar mötet och hälsar välkommen. 
 
Dagordningen § 2 

 Dagordningen godkändes 
 
Föregående protokoll § 3 
 Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 
 
Ekonomirapport  § 4 
 Resultatet ser ut att sluta på en förlust på ca 42,000.- för 2024. 

Likviditeten är fortsatt god. I övrigt så har vi en faktura från 
Protectum som inte är hanterad då debiterat belopp är felaktigt. 
Pelle följer upp detta med leverantören 

 
Årshjul 2025 § 5 
 Ordföranden har tagit fram en mall för 2025 års årshjul. Ordföranden 

och Sekreteraren gör en uppdatering och presenterar på nästa 
styrelsemöte. 

 
Ansökan om medlems- § 6 
skap i idrottsförbund Styrelsen beslutade om att lämna in ansökan om medlemskap i 

Specialidrottsförbundet. Årsavgiften är ca 200:- / år. Ordföranden 
hanterar och lämnar in ansökan. Sekreteraren bjuder sedan in Åsa på 
Sisu för att komma igång med föreningsdelen samt möjligheten att 
söka bidrag. 

  
Bryggvärdar § 7 

Styrelsen beslutade om att införa konceptet med bryggvärdar. 
Information om rutiner och genomförande ska skickas ut till 
medlemmarna i samband med kallelsen till Bomiläggningen 2025. 
Upplägget kommer att diskuteras vidare på kommande 



[Skriv här] 
 

styrelsemöten för att vara klart till kallelsen till Bomiläggningen. Dan 
tar fram ett förslag på upplägg. 

 
Medlemsbrev § 8 

Ett medlemsbrev ska tas fram och distribueras till medlemmarna 
under början på året. Pelle och Gerth tar fram ett förslag och 
presenterar under januari / februari. 

 
Framtidsbanken § 9 

Styrelsen beslutade om att vi ska ansöka om bidrag från 
Framtidsbanken. Medel kan sökas då vi nu ska starta upp vår 
ungdomssektion med kurser i tex ”Sjövett & Segling”. Exempel på 
behov av utrustning som vi söker medel för är: Följebåt, Flytvästar, 
Megafon mm. Robin hanterar och skickar in ansökan. 
 

Enkät § 10 
Sekreteraren presenterade ett utkast på en medlemsenkät och fick 
feedback på detta. Nytt förslag presenteras på nästa styrelsemöte. 
Enkäten beräknas skickas till medlemmarna under våren. Gerth 
kontaktar Tobbe för hjälp med att digitalisera enkäten så den kan 
besvaras per mail. 

 
Försäljning § 11 
 En diskussion om försäljning av kvarglömda båtar i hamnen. Då vi har 

satt anslag på båtarna att ägarna ska höra av sig till styrelsen och 
detta inte har skett (bortsett från en båt) kan vi nu avyttra dessa 
båtar. Vi återkommer i frågan framåt våren. 

 
Muddring § 12 
 Efter en lång diskussion kring föreningens behov av 

underhållsmuddring beslutades att vi avvaktar med ansökan om 
”Vattenverksamhet” / ”Provtagning” mm tills vi har haft vårt möte 
med Länsstyrelsen i januari / februari. Detta för att vi ska försöka få 
till stånd en sänkt arrendeavgift för att kunna finansiera en muddring.  

  
Nästa möte § 13 

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 9 januari klockan 16.00 
hos ordföranden. 
 

Avslut § 14 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Per Delin   Gerth Karlsson 
 Ordförande   Sekreterare 


